
Referat skolebestyrelsesmøde 27.03.2025 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 27. marts 2025 
kl. 17.00-19.00 (måske til 20.00) 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Lærer Trine Dicker 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Vivien Nicolaeva Ceavdar 9.B 
Næstformand elevrådet Emil Knudsen Vesterholt 9.B 
 
 
 
 

Andre inviterede:  
Regina Thomsen, Lene Gade Petersen, Jens Brodersen, 
Allan Jensen  
 
 
 
 
 

Afbud:  
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

Morten fortæller at der på facebook var et opslag 

om at Allan skal starte som skoleleder på 

Lyreskovskolen. Her var en kommentar fra en 

forælder der havde kommenteret på det. 

 

• Malene er blevet fastansat som underviser i 

udskolingen. 

• Der er ansat to pædagogmedhjælpere og en 

pædagog med opstart 1. april. 

• Der er ansat en trivselsmedarbejder i 

udskolingen.  



 
 
 
Elevrådet 

 
 
 
 
 
 
 
Andre medlemmer 

• Elevrådet i grundskolen er inviteret med til 

næste skolebestyrelsesmøde. 

 

 

 

Elevrådet:  

Har været til fælles elevrådsmøde i Aabenraa, hvor 

der laves små film der tager udgangspunkt i FMs 

verdensmål. 

Der har været snak om der skulle være en 

høvdingeboldturnering på skolen og en 

fodboldturnering i Aabenraa kommune.  

 

Udskolingen ser frem til at få en fast afdelingsleder 

og har planlagt en god modtagelse. 

2 20 Præsentation af skoleleder 
Allan Jensen og 
afdelingsleder Lene Gade 
Petersen 

 Allan og Lene starter på tirsdag d. 1. april.  

3 25 Afkortning af skoledagens 
længde og 
Timefordelingsplan 

 Gennemgået og godkendt. 
 

4  Høring vedr. ændring af 
styrelsesvedtægt 

 Info om ændringer og tanker bagved ændringer. 
Vores ønske at tilbyde det ekstra valgfag på 7.-8. 
årgang. 
Indholdet i det ekstra valgfag skal først drøftes i et 
udskolingen.  
Ingen bemærkninger. 

5  Høring vedr. en ny 
sammenhængende børne-, 
unge- og familiepolitik for 
Aabenraa Kommune 

 Michael og Allan orienterer om punktet, og hvad 
der er fokus på.  
Ingen bemærkninger. 
 

6 5  
Evt. 

  
Vi kan melde ind til forvaltningen at vi gerne vil 
være med i et forsøg om at have skolemad. 
Der skal afprøves tre forskellige ordninger. En hvor 
det er gratis, en hvor det vil koste 15. kr. og en der 
vil koste 25-30 kr. 
Hvis vi er med i forsøget, forpligter vi os på at 
udfylde spørgeskemaer m.m. Da der løbende skal 
evalueres. Projektet kommer til at køre over tre år. 
Skolebestyrelsen ønsker at vi skal være med i 
projektet.  
 



7 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

8 2 Punkter til næste møde  SFO 2 tilbuddet.  
Godkendelse af ferieplan? 
Lejrskole? 
Plan for forældremøder (Når fagfordelingen er på 
plads) 
 
 
 

  Tak til Michael for det 
gode arbejde:-) 

  

     

     

 


